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Vragen van de leden Van Nispen, Kooiman en Gesthuizen (allen SP) aan de 
Minister van Veiligheid en Justitie over het integriteitsbeleid bij het Ministerie 
van Veiligheid en Justitie (ingezonden 27 oktober 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het rapport waaruit blijkt dat het Ministerie van 
Veiligheid en Justitie het integriteitsbeleid niet op orde heeft?1 

Vraag 2
Wat is destijds precies de reden geweest om een integriteitsonderzoek te 
houden? 

Vraag 3
Kunt u de aanbevelingen en conclusies uit het rapport aan de Kamer doen 
toekomen met op elke aanbeveling een reactie? Welke aanbevelingen worden 
op welke manier overgenomen? Welke aanbevelingen worden niet overgeno-
men en waarom? 

Vraag 4
Klopt het dat uw topambtenaren hebben laten weten de bevindingen niet te 
delen en de toon te negatief vinden? Wat is hier de reden van? Hoe verhoudt 
deze reactie zich tot de uitspraak van de onderzoeker waaruit blijkt dat er toch 
aanbevelingen zijn overgenomen? 

Vraag 5
Wat is de reden om geen speciale afdeling voor interne integriteitszaken op 
te willen richten?

1 «Hapsnap integriteitsbeleid bij ministerie Veiligheid», De Volkskrant, 24 oktober 2014
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